
VERSLAG VERGADERING PROGRAMMA 5, SPORT EN BEWEGEN 

 

Datum:  27 oktober 2011 

Plaats:  Oude raadzaal 

Tijd: 11.00-11.45 uur 

 

Aanwezig: dhr. D. Jager (voorzitter), mw. E. van Lente (PvdA), dhr. J. Evenhuis (VVD), mw. L.I. van 

der Vegt (GroenLinks), dhr. A. Sijbolts (Stadspartij), mw. H. Rademaker (SP), mw. G.E.J. Copini-van 

der Meulen (D66), mw. S. Schipper (CDA), dhr. M. Verhoef (ChristenUnie), dhr. J.P.A. van Rooij 

(Student & Stad), mw. M. Wilschut (PvdD) 

Namens de griffie: mw. N.R. Abramjan (commissiegriffier) 

Wethouder: dhr. F. de Vries (PvdA) 

Afwezig m.k.: - 

Verslag: (C.C.M. Koster-Bosma Notuleerservice Nederland) 

 

 
De voorzitter opent de vergadering en heet de commissieleden en de aanwezigen op de publieke 

tribune welkom.  

 

Dhr. Van Rooij (Student en Stad): 

• Vindt sport en bewegen erg belangrijk. 

• Is blij met onderdeel ‘City of Talent’. 

• Wil graag een koppeling met Sporten met Toppers. 

• Wil weten wat de norm voor het aantal sportaccommodaties is. 

Dhr. Verhoef (ChristenUnie): 

• Kan zich grotendeels vinden in dit deelprogramma. 

• Vindt het zeer positief dat de openbare ruimte gebruikt gaat worden voor sportbeoefening. 

• Is benieuwd naar de integratie van onderwijs en sport. 

Mw. Schipper (CDA): 

• Vindt sport heel belangrijk. 

• Accommodaties en sportverenigingen zijn een ontmoetingsplaats voor iedereen uit de 

samenleving. 

• Vrijwilligers bij verenigingen zijn erg belangrijk. Hoe zit het met eventuele subsidies? 

• De prioriteit wordt gelegd bij de leeftijdscategorie tot vijftien jaar. Graag concrete 

voorbeelden. 

• Hoe ziet het college een ‘moderne sportvereniging’? 

Mw. Copini (D66): 

• Kan in het beleidsplan over sportaccommodaties niets vinden over kleedkamers en 

douchegelegenheid.  

• Een moderne sportvereniging zou een rol in de wijk moeten vervullen. Dit kan echter niet elke 

vereniging. Hoe ziet het college dit? 

• Bij topsport/talentontwikkeling is tevredenheid over voorzieningen ook een indicator. 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 

• Vindt het een ‘dun hoofdstukje’.  

• Gemeente mag wat de fractie betreft actiever met de topsporthallen omgaan. 

• Zijn er voldoende accommodaties voor ‘sport in de wijk’?  

• Hoe staat het met Sporthal Zuid? 

Dhr. Evenhuis (VVD): 

• Er is voor dit onderdeel 25,8 miljoen euro uitgetrokken. Dit is slechts eendertigste deel van de 

begroting. De vraag is of dit genoeg is.  

• Gaat het door met Sporthal Zuid? 

• Er is vastgesteld dat sportdeelname afneemt na het verlaten van de basisschool.  

• Vindt sport en bewegen heel belangrijk, met name voor de te dikke kinderen.  



Mw. Van Lente (PvdA): 

• Is enthousiast over de sportplannen. De meeste stonden er echter vorig jaar ook al in, dus 

graag meer actie.  

• Hoe staat het met schoolzwemmen? 

• Hoe staat het met de capaciteit van de accommodaties? 

• Wordt er ook gekeken naar de bereikbaarheid van de accommodaties? 

• Goed voorstel om de openbare ruimte te benutten.  

• Vraagt of het een goed idee is om bepaalde sporten/accommodaties uit te wisselen met andere 

gemeenten. 

Mw. Van der Vegt (GroenLinks): 

• Het meeste is inmiddels genoemd, nog slechts wat accenten: 

• Welke knelpunten zijn er precies en wat gebeurt daarmee? 

• De gemeente mag kritisch zijn. 

Dhr. Evenhuis (VVD): 

• Vraagt wat mw. Van der Vegt vindt van het fuseren van sportverenigingen in plaats van 

samenwerken. 

Mw. Van der Vegt (GroenLinks):  

• Is niet per definitie voor fuseren, maar wil dat de verenigingen gestimuleerd worden om 

bijvoorbeeld accommodaties te delen. 

• Wil voor de doelgroepen gehandicapten en ouderen meer initiatieven zien.  

Mw. Rademaker (SP): 

• Sluit zich aan bij de opmerkingen van GroenLinks over de doelgroepen.  

• Vraagt of ‘Sport op orde’ een vervolg krijgt. 

• Vraagt of het uitsluitsel wat genoemd wordt voor 2012 betrekking heeft op Sporthal Zuid of 

op de Euroborg. 

• Is de inrichting van de openbare ruimte ook bestemd voor volwassenen? 

Mw. Wilschut (PvdD): 

• Sluit zich eveneens aan bij de opmerkingen over de genoemde doelgroepen. 

• Wil graag ‘het groen’ voorrang geven op toeristische voorzieningen bij de inrichting van de 

openbare ruimte.  

Wethouder De Vries: 

• De gemaakte opmerkingen zijn voornamelijk eensgezind. 

• Belangrijk uitgangspunt: sport wordt niet vanuit het gemeentehuis beoefend, maar door de 

sporters zelf! 

• 25,8 miljoen euro zou misschien niet zoveel zijn, maar de vraag is wel: wat gaat men 

eventueel met meer middelen doen? (Landelijk ligt de verhouding overigens op vergelijkbaar 

niveau). 

• De stad gaat groeien, de accommodaties zullen intensiever gebruikt gaan worden. De 

wethouder zal zich verder verdiepen in het op peil houden van de verhoudingen.  

• Het genoemde tekort is niet geheel juist. Wordt nog op teruggekomen. 

• Over schoolzwemmen wordt al volop gesproken, ook in het kader van ‘fitter=slimmer’. 

• Kinderen zijn dikker dan vroeger, daar moet aan gewerkt worden.  

• Er komt een verdere uitwerking van ‘City of Talents’. De RUG en Hanzehogeschool komen 

binnenkort met grote plannen hiervoor.  

• Voor het faciliteren van topsport zou gekozen kunnen worden voor een paar ‘goede’ sporten 

(volleybal, basketbal) 

• Over de ontwikkeling van Sporthal Zuid zijn gesprekken geweest met het 

Noorderpoortcollege en Nijestee. Deze laatste is afgehaakt om budgettaire redenen.  

• In de Wijert wordt gekeken naar bewegingsruimte in de wijk.  

• In overleg met het Noorderpoortcollege wordt gekeken naar een topsporthal op het 

Europapark. De wethouder zal de commissie op de hoogte houden van de ontwikkelingen. 

• Vindt dat er geen grote hiaten zijn ten aanzien van de genoemde doelgroepen, uitgangspunt is 

dat iedereen aan sport moet kunnen doen. 



• Vindt het een goede suggestie om in regionaal verband te kijken naar sportmogelijkheden 

(Gasterra Flames traint nu bijvoorbeeld ook in Leek). 

Dhr. Evenhuis (VVD): 

• Vindt ook dat sport niet beoefend wordt op het gemeentehuis, maar wel daar mogelijk wordt 

gemaakt. Hij verwijst naar vroegere gesprekken over de Euroborg. De gevolgen zijn bekend 

en voor FC Groningen zeer positief uitgepakt. 

• Verder is er een nieuwe roeibaan gekomen op het Hoornse Meer en het Paterswoldse Meer.  

Wethouder De Vries: 

• Merkt nog op dat de clubs zelf de sport naar een hoger niveau moeten brengen. De gemeente 

kan voor GHBS een nieuw waterveld aanleggen, maar de club speelt op landelijk niveau niet 

mee.  

• In reactie op de vragen over de tekorten aan accommodaties en een eventueel vervolg op 

‘Sport op orde’, antwoordt de wethouder dat er voorlopig geen nieuwe nota’s gemaakt gaan 

worden. De gemeente zit ‘knijp’. Het probleem wordt niet weggedrukt, maar een zekere 

spanning bij het gebruik van de beschikbare vierkante meters is niet te voorkomen. Wanneer 

er echt geld bij zou moeten, is dat bespreekbaar. 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 


